

Närvarande:

Ana Valero-Collantes, ordförande, Daniel Lazer, Michael Erenius och Ulf Sennerlin

§ 1 Mötets öppnande och mötesformalia

Ana förklarade mötet öppnat. Dagordningen godkändes. Michael utsågs att skriva protokoll.

§ 2 Tallin

Vi tror inte att frågan om Rysslands eventuella deltagande kommer att påverka JEM. FIE- beslut tas den 10 mars om Rysslands eventuella återkomst på tävlingsarenorna. Alla berörda kommer att kallas till ett möte. Vi hoppas på att vi får en stor delegation deltagare. Ana meddelar att hon kommer att vara "Chief of protocol" under hela tävlingen.

Daniel kommer att bevaka tävlingen från hemmaplan, med en kort summering efter varje dag.

§ 3 Plovdiv

Det är redan fulla lag dit. Daniel är beredd att åk. Det blir troligtvis inte ryssar på denna tävling heller.

§ 4 European Games i Krakow 25-30 juli

Ana meddelar att det kommer vara mer restriktiva regler för ackrediteringar. Vi vet inte idag hur det är med ackrediteringar för pressansvariga med flera.

Vi diskuterade intervjuväggarna och enades om att vi ville ha färre men större loggor – detta så att det inte blir för plottrigt.

§ 6 SM

Daniel kommenterar och gör intervjuer. Tanken är att vi då ska kunna använda den nya intervjuväggen vid detta tillfälle.

§ 7 JSM 25 mars i Kalmar

Daniel ska kolla om han kan detta datum. Daniel kontaktar Kalmar inför tävlingen.

§ 8 Nyrekrytering

Daniel lyfter att det är sårbart att han ensam gör inlägg på facebook t.ex. Vi behöver en back-up funktion. Beslutades att ställa frågan till Alice Mumm.

§ 9 Tik-Tok

Konstaterades att vi behöver rekrytera någon yngre för detta. Alice Mumm har fått tillgång till kontot för ett projekt.

§ 10 Wordpress

Isabelle behöver bilder, texter etc. Vad gäller inloggning bör hon kontakta Jens. Vad gäller uppdaterade uppgifter kontaktar vi förbundskaptenerna och ber om detta och att vi behöver dessa senast om en månad.

§ 11 Vad får vi/bör vi lägga ut

Vi enades om att vi får göra individuella bedömningar vid eventuella tveksamheter.

§ 11 Övriga frågor

Diskuterades om en eventuell annons för att söka fler kompetenser till KMK.

Johan Hårleman har bett om att få var med på ett möte med oss för att hitta samarbetsmöjligheter.

Michael ska se om det på Teams finns lämplig digital anslagstavla.

Konstaterades att vi behöver material från fäktarna.

Nästa möte KMK: 13 februari. 19-20 Möte KMK+ KLL och Sponsorkommittén. 20-21 Möte KMK.